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CzecJrowice - Dziedzice 1!].()_] ,'i)2|i r,

Sprawozdanie z Zebrania Sprawozdawczo - Wyborczego
Mieszkańców Osiedla ,,Północ" w dniu t2"03.2O20 r"

Dnia 12.03.2020 r. w Szkole Podstawowe1 nr 7, o godz. 1,7,oO oclbyłcl r;..,. ilr,:lllillriłl
5PrawozdaWCZo - Wyborcze Mieszkańców Osiedla ,,Polnoc". W zebranitl t,lc2](-]]_iIl,}ir ,.l,i,: ,l;
rrlieszkańców osiedla /lista załączona do sprawozdaniaf oraz goście zaproszelll ,,łl r,l,.',l_i,ł(,lt,

Marian BłachLlt - Burmistrz, Paweł Mrowiec - zf cBurmistrza, Danriatl Zel;lzrly - []t._t_::,v i,lłł},;

Miasta, Marek Gazda - Sekretarz Miasta, Ewa Kmiecik - Wronowicz - Radna Powi;illl i{]],,]t.i(

CzoPek - Straz Miejska oraz Barbara Simińska - Gazeta Czechowicka, Zebratllcl 5il-r,,,rl,,ril:ii
Edward Buczek * Przew. Osiedla ,,Pótnoc", w/g wcześniej przedstawionep,il ,,,,,i;:,-ii:ył;}

Porządku zebrania /dołączono do sprawozdanial. Po przywitaniu nlie:;zkańli;w i l,;il,,t.i,

stwierdzono prawomocność zebrania. Następnie przewodniczący Zartądu Erjwaiil |,,r.ll,.,,r,l,,,

Przedstawił uczestnikom sprawozdanie z działalności Łarządul za ol<res czteroletnił:l l,ndetlcii
od ?1,01,.2016 r. do 12.03.2O20 r. Sprawozdanie Mieszkańcy przyjęli przez głos*rn,,;ttlit, lri,l

Pode1mując dyskusji nad sprawozdaniem - za 32 głosy, przeciw- 0, wstrzynir,ljęly, !l .. (,,

Następnie głos zabrał P. Burmistrz Marian Błachut, dziękując ustęptljącetrlLl "1ai-;.:.;rl1;1i;j 
,.l

czteroletnią pracę, a w szczególności Przewodniczącernu za szesnastoletnią clziill,łlri1,1:ł_ rlv

Radzie Osiedla ,,Połnoc.", zapewniając mieszkańców ul. Bocznej Trairgtltta o jai,: tl,,1:,:1,,li:,;i,1

reaiizacji buclowy tejze drogi. Ustępujący Przewodniczący Osiedla, podziękowal Btlr ltii,,tl,,,til;

Radzie Miasta, Referatom Urzędu Miasta, Starostwu Powiatowemu oraz dłup;it-:1 iii,-ił: il:,llil !

instytucji, którzy w rózny sposób współpracowali, wsponlagali Zarłąd w piał.y Ilil i;ei i,

mieszkańców osłedla, W swoim wystąpieniu ustępuiący przeworlniczął,y Dsiei,l1.1

poinformował uczestników zebrania, o nie kandydowaniu na przewodnir.zar_,eg1o .-,l-'l;, (l,_,

nowego Zarządu Osiedla, W dalszej kolejności, przystąpiono clo wyborów prze,.l,,lifltltl ,:.:t, il;1ll

i członków Zarlądu Osiedla ,,Północ", Prowadzący zebranie Edward Buczek, i..r;,:t.tj.l;:,rutł

komisję skrutacyjną, powołaną zarządzeniem Burmistrza nr 41,1Z0, w sktadzitl; P, |,.l.ttltl;,i

Sowa - przewodnicząca, P. Barbara Kowalska - członek, P, Patrycja Glos * cz|ł;rlr_.l., li.il. tltl

sprawozdania/.W pierwszej kolejności wybierano przewodniczącego Osieclla, pl,|}1,1łiii.i;il{,

l<andydaturę, jako jedyną, P. Urszulę Szostak, zgloszoną przez ustępującego ;: fuiikł:ii
przewodniczącego Edwarda Buczka. Pani Urszu]a Szostak wyraziła zgodę jako l<aridyciłti<a i

po przeprowadzeniu głosowania tajnego l za - 31 głosów, 1 głos niewaztiy / obił;lł tlłr,!,l;,;

PrzewodniczącejZarządu Osiedla ,,Pólnoc" na najbliższe cztery lata l protoł<ói ::,-lłąr-.,:rli],"; tlir

:;prawozdania /. l\Jastępnie zgłoszono propozycje kandydatów na członkóur Złt;.l.jt i),.: ,rjl .

w osobach; P. Dorota Słowiok, P. Halina Siwiec, P. Dagnlara l'ekieli - Kclsnlala, |,, Pli:tl .,Itll;,

P. jakub Górski. W głosowaniu wzięło udział 32 osoby, oddając 32 głosy wazne i wybi*l;r j;łł:



do ZarząduOsiedla ,,Północ" następujące osoby z pośródkandydatów; P_ Dorotę Słowiok _
27 głosów, P. Halinę Siwiec - 28 głosów, P. Dagmarę Tekieli - Kosmala - 26 głosów, p"

Piotra Żmij - 24 głosy. Pan Jakub Górski z liczbą 18 głosów do Zarządu Osiedla nie wszedł /
protokół załączony do sprawozdania /, Pan Burmistrz Marin Błachut pogratulował nowo
wybranej Radzie, życząc owocnej pracy. Cykl głosowań, zakończono głosowaniem uchwały
upowaŻniającej Zarząd do zmiany zadan i przesuwania środków finansowych na ich

realizację. W głosowaniu wzięło udział 32 osoby, za głosowało 30 osób, przeciw 0 głosów,
wstrzymujących ż głosy. Prowadzący Edward Buczek, podziękował wszystkim zebranym za

przybycie i zakończył zebranie.
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